
Rada Powiatu w Końskich

Sesja Rady Powiatu

Protokół nr XX/2020

XX Sesji Rady Powiatu w Końskich odbytej w dniu 30 października 2020 roku,
przeprowadzonej w trybie zdalnym zgodnie z art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020
roku o szczególnych . rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji
kryzysowych.

Obrady rozpoczęto 30 października 2020 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:24 tego
samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

Obecni:
1. Dariusz Banasik
2. Lilla Brożyna

3. Michał Cichocki
4. Marian Domagała

5. Dorota Duda
6. Grzegorz Jóźwik

7. Zbigniew Kowalczyk
8. Marian Król
9. Łukasz Kubka
10. Czesław Kurcbart
11. Jarosław Lasota
12. Danuta Leśniewicz

13. Wojciech Owczarek
14. Jolanta Pacocha
15. Paweł Pękala

16. Grzegorz Piec
17. Robert Plech
18. Wiesław Skowron
19. Bogdan Soboń

20. Jarosław Staciwa
21. Beata Zbróg

Ad. l.
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk otworzył XX sesję Rady Powiatu
w Końskich. Stwierdził, że obrady sesji są prowadzone z wykorzystaniem środków

porozumiewania się na odległość zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020
roku o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji
kryzysowych. Poinformował, że obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk w związku z obowiązkiem ustawowym. Powitał

radnych Rady Powiatu w Końskich oraz przybyłych gości. Stwierdził, że sesja zwołana
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została zgodnie z postanowieniami ustawy o samorządzie powiatowym oraz ze Statutem
Powiatu.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że w sesji bierze udział 20 radnych, co wobec
ustawowego składu Rady wynoszącego 21 radnych stanowi quorum pozwalające

na podejmowanie prawomocnych uchwał.

Ad. 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że wszyscy radni
otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji projekt porządku obrad. Przypomniał, że zgodnie
z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym oraz § 11 ust. 4 Statutu Powiatu Rada
może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego
składu Rady.

Wobec barku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanieprojekt porządku
obrad obejmujący :

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami.
4. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych pracowników samorządowych

i kierowników jednostek.
5. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych Radnych Rady Powiatu

w Końskich.

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Koneckiego w roku szkolnym
2019/2020.

7. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich za I półrocze 2020 L

8. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Zabytkowego Zakładu Hutniczego
w Maleńcu za I półrocze 2020 L

9. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego,
w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć.

10. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Koneckiego za pierwsze półrocze

2020 roku .
11. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie:

a. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego
na lata 2020-2026,

b. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 L,

c. trybu prac nad projektem uchwały budżetowej,

d. uchwalenia Statutu Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich.

12. Przyjęcie protokołu wraz z wnioskami z kontroli przeprowadzonej przez Komisję

Rewizyjną,

13. Sprawy różne.

14. Zamknięcie obrad XX sesji Rady Powiatu.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.

Wyniki glosowania
ZA : 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew
Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec , Robert
Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg. .

NIEOBECNI (1)
Michał Cichocki

Przewodnicząc Rady Powiatu stwierdził, że Rada jednogłośnie uchwaliła porządek obrad
sesji.

Ad. 3.
Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami przedstawił

Starosta Grzegorz Piec.

Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że sprawozdanie zostało

przyjęte.

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami stanowi integralną
część niniejszego protokołu.

Ad. 4.
Informację o złożonych oświadczeniach majątkowych pracowników samorządowych

i kierowników jednostek przedstawiłStarosta Grzegorz Piec.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła do wiadomości

przedstawioną informację.

Informacja stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.S.
Informację o złożonych oświadczeniach majątkowych Radnych Rady Powiatu
w Końskich przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła do wiadomości

przedstawioną informację.

Informacja stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad. 6.
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Koneckiego w roku szkolnym
2019/2020.
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Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że przedmiotową

informacjęPaństwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto była omawiana
na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu.

Dyskusji nie prowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła do wiadomości

przedmiotową informację .

Informacja stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad. 7.
Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich za I półrocze 2020 r.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że przedmiotową

informację Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto była

przedmiotem obrad na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu i uzyskała

pozytywną opinię.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie przedmiotową

informację .

Głosowano w sprawie:
Przyjęcia informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich za I półrocze 2020 r.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne :
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew
Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec , Robert
Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, JarosławStaciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (l)
Michał Cichocki

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada przyjęła informację o przebiegu
wykonania planu finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za I półrocze 2020
roku jednogłośnie.

Informacja stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad. 8.
Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Zabytkowego Zakładu

Hutniczego w Maleńcu za I półrocze 2020 r.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że przedmiotową
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informację Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto była

przedmiotem obrad na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu. Komisje
pozytywnie zaopiniowałyprzedmiotowąinformację.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Przed przystąpieniem do głosowania sprawdzono quorum.. .

Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie informację o przebiegu wykonania
planu finansowego Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu za I półrocze 2020 r.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcia informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Zabytkowego Zakładu

Hutniczego w Maleńcu za I półrocze 2020 r.

Wyniki glosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Marian Domagała,Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew
Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert
Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, JarosławStaciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Michał Cichocki

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada przyjęła informację o przebiegu
wykonania planu finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za I półrocze 2019
roku jednogłośnie.

Informacja stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad. 9.
Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego,
w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że przedmiotową

informację Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji . Ponadto była

przedmiotem obrad na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu i uzyskała

pozytywną opinię.

Informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego,
w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć omówiła Edyta Drążkiewicz - Skarbnik
Powiatu.

Dyskusji wpowyższym temacie nie prowadzono.

Przed przystąpieniem do glosowania sprawdzono quorum.
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Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że w sesji bierze udział 21 radnych, a następnie

poddał pod głosowanie przedmiotową informację.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcia informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Paco cha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, JarosławStaciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada przyjęła informację o kształtowaniu się

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego, w tym o przebiegu realizacji
przedsięwzięćjednogłośnie.

Informacja stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad. 10.
Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Koneckiego za pierwsze półrocze

2020 roku.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że przedmiotową

informację Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto była

przedmiotem obrad na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu. Komisje
pozytywnie zaopiniowały przedmiotowąinformację.

Informację o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Koneckiego za pierwsze półrocze

2020 roku oraz opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej przedstawiła Edyta Drążkiewicz

- Skarbnik Powiatu.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie przedmiotową

informację,

Głosowano w sprawie:
Przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Koneckiego za pierwsze
półrocze 2020 roku.

Wyniki głosowania
ZA : 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (19)
Dariusz Banasik, LilIa Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota,
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Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec,
Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dorota Duda, Bogdan Soboń

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada przyjęła informację o przebiegu
wykonania budżetu Powiatu Koneckiego za pierwsze półrocze 2020 roku 19 głosami "za",
przy 2 głosach "wstrzymujących się".

Informacja stanowi integralnq część niniejszego protokołu.

Ad.H.
Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2020-2026,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że przedmiotowy
projekt uchwały Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto był

przedmiotem obrad na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu i uzyskał

pozytywną opinię,

Projekt uchwały omówiła Edyta Drążkiewicz - Skarbnik Powiatu.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Przewodnicząc Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał projekt uchwały pod
głosowanie.

Głosowanow sprawie:
zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na łata

2020-2026.

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr XX144/2020 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2020-2026.

Uchwała stanowi integralnq część niniejszego protokołu.

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.,
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Projekt uchwały przedstawiła Edyta Drążkiewicz - Skarbnik Powiatu.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiaty Zbigniew Kowalczyk zapytał czy kwota 200 000 złotych

zabezpieczona w budżecie na zadania drogowe zostanie przeznaczona na konkretną

inwestycję,

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że kwota ta została zwiększona

na zadania bieżące związane z remontem dróg, na ogólny cel, a nie na konkretne zadanie.

Przewodniczący Rady Powiaty Zbigniew Kowalczyk zapytał jaka jest przyczyna
zwiększenia środków na zakup urządzenia na potrzeby Wydziału Geodezji, czy na początku

zostały źle oszacowane.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że z opinii naczelnika wydziału wynika,
że zabezpieczona wcześniej kwota nie była wystarczająca na zakup tego typu urządzenia .

Przewodnicząc Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zamknął dyskusję, a następnie poddał

projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU : 0, NIEOBECNI:°
Wyniki imienne :
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron , Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła Uchwalę

Nr XXl45/2020 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

c) trybu prac nad projektem uchwały budżetowej,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że przedmiotowy
projekt uchwały Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto był

przedmiotem obrad na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu i uzyskał

pozytywną opinię .

Projekt uchwały omówiła Edyta Drążkiewicz - Skarbnik Powiatu.

Dyskusji wpowyższym temacie nie prowadzono.
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Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
trybu prac nad projektem uchwały budżetowej.

Wyniki glosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °. . .

Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, LilIa Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła Uchwalę

Nr XXl46/2020 w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej .

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

d) uchwalenia Statutu Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że przedmiotowy
projekt uchwały Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto był

przedmiotem obrad na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu. Komisje
pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
uchwalenia Statutu Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich.

Wyniki glosowania
ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (16)
Dariusz Banasik, LilIa Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech
Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław

Staciwa, Beata Zbróg
PRZECIW (3)
Dorota Duda, Marian Król, Bogdan Soboń

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Czesław Kurcbart, Paweł Pękala

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada większością głosów podjęła Uchwalę

Nr XXl47/2020 w sprawie uchwalenia Statutu Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.
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Ad. 12.
Przyjęcie protokołu wraz z wnioskami z kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że protokół z kontroli
przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną był odczytywany na wspólnym posiedzeniu
Komisji stałych Rady Powiatu.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Przewodnicząc Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał pod głosowanie protokół wraz
z wnioskami z kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjnąw Wydziale Budownictwa
i Gospodarki Przestrzennej Starostwa Powiatowego w Końskich .

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu wraz z wnioskami z kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną

w Wydziale Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Starostwa Powiatowego w Końskich.

Wyniki glosowania
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł P ękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodnicząc Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła protokół wraz
z wnioskami z kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną.

Protokół z przeprowadzonej kontroli przechowywany jest w Biurze Rady Powiatu w Końskich.

Ad. 13.
Sprawy różne.

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że do Rady Powiatu wpłynęła

korespondencja:

• pismo od Dyrekcji Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich z prośbą o dofinansowanie
zakupu sprzętu w wysokości 150 000.00 zł.

• pismo Wojewody Świętokrzyskiego dotyczące analizy oświadczeń majątkowych Starosty
oraz Przewodniczącego Rady ,

• pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w sprawie analizy oświadczeń majątkowych

członków Zarządu Powiatu, osób wydających decyzje w imieniu starosty oraz
kierowników jednostek organizacyjnych powiatu,

• pismo od Naczelnika Urzędu Skarbowego w sprawie analizy oświadczenia majątkowego

Pani Moniki Krawczyk,
• wniosek od Radnego Czesława Kurcbarta do Zarządu Powiatu w sprawie zabezpieczenia

środków finansowych w budżecie powiatu na 2021 rok,
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• pismo Świętokrzyskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w Kielcach w sprawie
udzielenia dotacji celowej w wysokości 29847,07 zł dla Oddziału w Końskich Polskiego
Towarzystwa Turystyczno - Krajoznawczego,

• pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Końskich w sprawie analizy oświadczenia

majątkowego Pani Jolanty Śliwak.

Odczytana korespondencja stanowi integralna część niniejszego protokołu.

Ad. 14.
Zamknięcie obrad XX sesji Rady Powiatu.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząc Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
zamknął obrady XX sesji Rady Powiatu w kadencji 2018-2023.

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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